
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 3. januar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 213
Ministeren bedes redegøre for, hvor mange flere offentligt ansatte i form af
hhv. SOSU-assistenter, pædagoger, folkeskolelærere og politibetjente, staten
potentielt ville kunne ansætte i fuldtidsjob under den antagelse, at antallet af
kontanthjælpsmodtagere blev nedbragt med henholdsvis 10, 20, 30, 40, 50,
60, 70, 80, 90 og 100 pct., og at kontanthjælpsmodtagere overgår til ordinær
fuldtidsbeskæftigelse.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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